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Trobada de batlles i regidors amb representants de la Generalitat 

Uàrea de la Selva reivindica el 
dreide l'assistència social 
S A N T A C O L O M A D E F A R N E R S (De la n o s t r a cor respon
sal Maria Josep Bouis).— " S o m u n t ros d e Genera l i t a t q u e 
va a les comarques pe r posar-se a la d isposic ió i pe r p r e n d r e 
con tac tes a m b els m u n i c i p i s " , man i f e s t à Agus t í d e Sémir-
en la re imió q u e , ahir a la t a rda , ya m a n t e n i r a l 'Ajunta
m e n t d e Santa Coloma a m b els bat l les i regidors d e l 'àrea 
d 'Assis tència Social dels cons is tor is d e la Selva. 

A la reunió hi assistiren repre
sentants dels Ajuntaments de 
Blanes, Lloret, Maçanes, Riuda

renes, Sant Hilari, Anglès^ Vidre
res, La Cellera, Brunyola, Arbú
cies, Osor, Caldes de Malavella, 

Figueres 

L'ambaixador rus visità 
ahir el Museu Dalí 

FIGUERES-- (De la nostra 
Redacció, per Narcís ~ Ge
nis). — "Estic totalment d'a
cord amb el que m'ha dit 
avui aquí una persona: que és 
millor veure el Museu que el 
cel blau de Figueres". Això 
va dir Juri Dubinin, ambaixa
dor de la URSS que visità a 
darrera hora dè la tarda d'a
hir el Museu Dalí, acompa
nyat de la seva muller i d'al
tres funcionaris de l'ambai
xada russa a l'Estat espanyol. 

La visita que era prevista 
per a les cinc de la tarda, es va 
retardar fins gairebé les set, i 
durà aproximadament una 
hora, havent-se de susprendre 
també la visita programada a 
Port Lligat. El retard va ser 
motivat pern'entrevista quo--
mantingué el diplomàtic so
viètic amb Narcís Serra, batlle 
de Barcelona 

A la comitiva i entre elsi 
funéionairis de- ,1'arhbaixada, 
soviètica, hi Havia l'agregat 
d'aquesta ambaixada i el con

seller polític Ivanov. En el re
corregut ràpid que es va fer. 
pel Museu, els diplomàtics so
viètics varen sér acompanyats 
per M. Lluisa Tomàs, qui els 
donà diverses exp'icacions, 
Miquel Esteba batlle de Fi
gueres, d'altres regidors i al
guns membres del Patronat 
del Museu, entre els quals hi 
era l'ex-batlle de la ciutat, 
Ramon Guardiona. 

El pintor Salvador Dalí, 
malgrat no poder-hi assistir, 
car es trobava a París va par
lar per telèfon amb l'ambai
xador Dubinin, i també la 
muller del pintor, Gala o He
lena Gailonov . de , veritable 
nom, va mantindré una con
versa en llengua russa amb el 
diplomàtic. En l'acomiada
ment, el batlle de Figueres 
va lliurar a l'ambaixador una 
medalla del Museu Dalí i als 
àcorhpanyants, diverses re
produccions dels quadres més 
representatius del recinte. 

Vilobí d'Onyar, Amer i Susque
da i fou presidida pel batlle de 
Santa Coloma, èl Director gene
ral d'Assistència Social de la 
Genéiralitat, Agustí de Semir, la 
cap d'aquest departament. Pilar 
Malla i la secretària tècnica-del 
servei, Mairgarida Gómez. El pes 
de la reunió el portà Pilar Malla, 
qui informà àmpliament als re
gidors dels aspectes concrets 
compresos dins del seu depar
tament i remarcà L idea que 
els Serveis Socials no són una 
beneficència com fins ara àè'ls 
considerava, sinó que són un 
dret i que, segons que afirmà, 
han de ser els mimicipis qui es 
responsabilitzin de donar-hi 
una resposta adequada.' 

Així mateix. Pilar Malla infor
mà de l'estat econòmic del de
partament d'Assistència Social 
que nó disposa en l'actualitat de 
mitjans car encara no s'ha efec-, 
tuat cap traspàs de l'Administra
ció central. De tota manera, tant 
Agustí de Semir com Pilar Malla 
coincidiren en afirmar que Ma
drid té molt en compte la tasca 
que ells realitzen i proporciona 

tota l'ajuda de què disposa. La 
cap del departament explicà que, 
un cop realitzat l'estudi que es
tan elaborant a partir d'aquests 
contactes amb els municipis i 
quan es facin efectius els traspas
sos a la Generalitat, podran dis-
triubuir de manera ogjectiva les 
ajudesen relació amb les necessi
tats reals de cada comarca. En 
aquest sentit, Agustí de Semir 
avançà la notícia que el proper' 
dia 7 de desembre, tindrà lloc la 
ratificació de la coordinació dels 
Serveis Socials de les quatre di
putacions catalanes, fet que faci
litarà enormement la tasca d'a
quest departament. 

Un cop plantejada tota la in
formació per part dels represen
tants de la Generalitat, es passà a 
un diàleg en què els diferents re
gidors i batlles exposaren els tèc
nics els seus problemes i donaren 
les alternatives elaborades als res
pectius consistoris pel que fa a la 
vellesa, als disminuits psíquics, 
físics, els infants i d'altres aspec
tes que s'inclouen dins de l'As
sistència Social. 

Agustí de Semir e\posà la política de la Cíeneralitat sobre JS^ISILIUIJ social 
(l-oto Roqueta) 

Banyoles 

Fixat rhorari 
de la Zona 
de Vianants 
BANYOLES (De les nostres 
corresponsals Blanca Palma-
da i Anna Roca). — Dijous a 
ta nit, va tenir lloc al Saló 
d'Actes de l'Ajuntament de la 
nostra ciutat, el ple ordinari 
de cada mes. 

Es passà al primer punt de 
l'ordre del dia per petició de 
grups de jovent de la ciutat 
i també per segona vegada del 
traspàs de la comissió de Fes
tes, Turisme, Comerç i Jo
ventut, a la de Cultura i En
senyament. 

El traspàs s'aprovà, però la 
qüestió quedà pendent, car 
el senyor Pernau (de la pri
mera comissió esmentada) 
demanà a l a joventut que triés 
algun delegat de la Cotnissió 
anterior pel traspàs a Cultura. 

Sobre el tema de la Zona 
de Vianants en el darrer ple hi 
van haver una sèrie de discre
pàncies a l'hora de.les vota
cions i va ser motiu de discus
sió; es van presentar les dues 
propostes, una de la comissió 
de Govern i que era la que 
s'havia aprovat i que es va po
sar a prova per un temps de
terminat (dissabte des de les 
tres de la tarda fins a les 12 
de la nit dels diumenges, amb 
una zona de càrrega, i descar-, 
regament de 8 a 10 del matí 
de diumenge) i una altra de 
C i U. Per part del regidor 
Sr. Geli, van fer la segona pro
posta que parlava dels matei
xos horaris però afegia queia 
Plaça Maj'òT.^'piròpiarnentV'no 
fós zona de vianants, sinó 
solament els carrers que ara 
ho són. Al capdavall, s'apro
và la primera. 

MasterChar^ és notícia. 

La Tarja de Crèdit dedifusió mundial, 
també al Banc de Sabadell. 

V.iLa tarja de,crèdit Master -*'; 
GÍiarge, pertanyent al Sistema ' • -
Interbank, de difusió mundial 

>mes de,100 països imés de 2 
milions d'establiments- segueix 
ferma en la seva política . 
d'expansió a Espanya. 

Finsayui, catorze entitats 
crediticles pertanyents a 
l'Agrupació Espanyola de Targes 
de Crèdit han vingut oferint els 
avantatges d'aquest sistema. Ara, 
se'ls afegeix el Banc de Sabadell 
en una unió que els experts 
qualifiquen de molt profitosa. Es 
lògic. Amb aquesta unió, avui es 
pot sol·licitar MASTER ' 
CHARGE iEUROCARDa 2000 
oficines bancàries a tota Espanya. 
Nombre important que molt aviat 
augmentarà perla incorporació, ̂  
imminent de vàriesentitats 
crediticies al Sistema! • • -

Banca Catalaiia, Banca IVIas 
Sardà, Banco deAtíç^ïe-, BançÒ'" -. 
Atlàntico, Banc de Barcelona, 
Banc de Girona, Banco Herrero, 
Banc Industrial de Catalunya, 
Banc Mercantil de Manresa, 
Banco Pastor, Banco de Vizcaya, 
Banco Zaragozano, La Caixa 
d'Estalvis de Catalunya i la Caixa 
d'Estalvis dè Barcelona donen • 
l'enhorabona al Banc de Sabadell 
i a Master,Charge, 

Li ofereixen aquest servei les 
2000 oficines de les següents 

entitats: 

masier charg». 

Banca Catalana 
Banca Mas Sardà 
Banco de Alicante , 
Banco Atlàntico 
Banc de Barcelona 
Banc de Girona 
Banco Herrero 
Banc Industrial de Catalunya 
Banc Mercantil de Manresa 
Banco Pastor 
Banc de Sabadell 
Bahco Zaragozano 
Caixa d'Estalvis de Barcelona 
Caixa d'Estalvis de Catalunya 

• i ^ ^ ^ ^ i 

Banco de Vizcaya 
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